
Kipróbáltuk a Google 
Shopping erejét….

Csányi Zoltán a DRESSA tulajdonosának előadása



Azt tapasztaltuk, hogy nagyon erős ezért mi nem 
kérünk belőle, ha lehet?

Már megint itt van egy új eszköz ami nem a mi 
pénztárcánk barátja.

Ha ez igaz, akkor tényleg nem kérünk belőle.

Köszönöm a figyelmet!



Na de hogyan néz ez most ki a DRESSA-val?
Hogyan jelennek meg majd a termékeink?

Beférünk mi a GS-be?

Ha igen, akkor mennyiért?

A smart bidding-et kikapcsoltuk, mert nagyon elszállt egyből a költség, azt 
mondják a szakértők, hogy majd ez beáll és nem kell félni.

Erre most berobbant az AboutYou és öntik a pénzt a Pannon tengerbe.

Hirtelen víz alá kerültünk, akkor most megfulladunk? Nézzünk egy kategóriát.





 

Amit tudunk eddig róla, hogy:

Biztosan bevezetik Mo, mivel már sok országban működik.

Még mindíg béta változat, ezért sok a hiba a pontatlanság.

Amit nem tudunk viszont, hogy:

Mi lesz a SEO-val? Lesz-e még értelme? Mennyi energiát fektessünk bele?

( pl az AbotYou SEO-ban nem erős, ezt most pénzzel kompenzálják).  

Hogyan kell gondolni a tartalom marketingre a jövőben?

Vagy ez csak egy plusz csatorna jelenleg (sok hasonlóságot mutat az ár összeh.)



Egy Shopalike-os példa a Triumph melltartóra
akik még csak tájékozódnak, nézelődnek

úgy mint a shopalikeot

mivel vizuálisak vagyunk





Hogyan fogják használni a látogatók a GS-t?

Mint egy webshopot (úgy néz ki, mint egy kategória oldal)

Folyamatosan ki be kattintanak, mint az Árúkereső-n, Olcsóbbat-on, Shopalike-on 
Glami-n, Árgép-en és a többieken.

A DRESSA-n a szexi termékek és a tanga bugyik kikerülnek a feedből



Hol van egy kereskedő cég ma az értékláncban?
Erre kérdésre tudnunk kell a helyes választ.

Minden oldalról folyamatosan érkeznek a piacunk-ra, oda is ahova eddig nem 
gondoltuk, hogy veszély fenyeget.

Nike sportruházati óriás, stratégiai terve.

Egyik kedvenc olasz beszállítónk is webshopot indított nemrég.

Az internet elején mi egy 5 lépcsős láncban voltunk

Ha nem tudjuk a helyes választ akkor úgy járhatunk mint a S.hifi.



Hogyan lehet ezt túlélni?

Sok féle stratégia létezik minden iparágra,  cégre más fog működni.

Gondozni kell a feed-et napi szinten

Egy kutatásban a 100 legsikeresebb amerikai cég sikerét elemezték (Apple…)

Mik azok a közös jellemzők amikben erősek ezek a cégek?



Branding



Messaging



Marketing



Design



Hol vagyunk az értékláncban? És

Branding

Messaging

Marketing &

Design



Köszönöm a figyelmet!

Csányi Zoltán

A DRESSA tulajdonosa

Az Ecommerce Hungary alelnöke

A Magyar Posta jószolgálati nagykövete

Magyarország első Zokni Csereprogramjának ötletgazdája

zoltan.csanyi@dressa.hu


